
Město Kyjov 

 komise 

 

Zápis z jednání komise Kulturní komise č. X. 

 

 

Datum konání: 6. 2. 2014 

Místo konání: kancelář odboru školství a kultury, budova Komerční banky č. p. 18 – 4. patro. 

Přítomni: Mario Kudela, Ing. Jarmila Sukopová, Mgr. Karel Bednařík, Ing. Bc. Pavel Celý  

Omluveni: Ing. Vladimír Výleta, Jiří Klajn, Ladislav Polášek     

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninová, Mgr. Ladislav Pavluš 

Zapisovatelka: PaedDr. Ilona Slaninová 

Ověřovatel: Mario Kudela 

Čas jednání: 18:00 – 19:15 

Program jednání: 

 

1. Projednání návrhů na přidělení dotací z rozpočtu města v oblasti kultury 

2. Projednání návrhu vybudování zpevněné plochy před MKS dle přiložené studie 

3. Různé 

 

Jednání kulturní komise (KK) bylo zahájeno v 18:00 hod. za přítomnosti 4 svých členů,                  

2 členové omluveni, 1 člen nepřítomen (viz prezenční listina), konstatováním předsedy KK 

Maria Kudely, že komise je usnášení schopná. Následně se členové KK věnovali výše 

uvedeným bodům programu. 

Průběh jednání:   

1. Projednání návrhů na přidělení dotací z rozpočtu města v oblasti kultury 

Vedoucí OSŠ PaedDr. Ilona Slaninová seznámila přítomné s výši přidělené částky do kapitoly 

dotací obecně. Celkem bude na dotace vyčleněno v roce 2014 4 mil. Kč. Tato částka byla 

rozhodnutím RM rozdělena do jednotlivých oblastí následovně: 

Kč 1.650.000,-- do oblasti sportu 

Kč 685.000,-- do oblasti kultury 

Kč 790.000,-- do sociální oblasti 

Kč 300.000,-- do ostatních zájmových aktivit 
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Kč 275.000,-- do vázaných prostředků 

Kč 300.000,-- do rezervy. 

KK poté jednala nad rozdělením částek k jednotlivým žádostem. 

Nejdřív rozhodla, které žádosti podpoří a které nikoliv, poté přidělovala částky. Objem 

finančních prostředků ve výši 685 tis. Kč byl rozdělen pro jednotlivé žadatele takto, viz 

příloha. 

Členové o přidělení částek hlasovali hromadně: 

Hlasování: 4 -0 -0 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

KK doporučuje Radě města přidělit dotace ve výši uvedených v tabulce dle doporučení 

KK. 

2. Projednání návrhu vybudování zpevněné plochy před MKS dle přiložené studie 

Členové KK byli seznámeni s návrhem studie na zbudování zpevněné plochy před MKS. 

Všichni členové shodně konstatovali, že se jim zbudování takové plochy, dle předložené 

studie ve variantě 8 x 7,5m bez zábradlí, s povrchem shodným jako na přilehlém prostoru 

před radnicí líbí a že toto vybudování s sebou přinese možnost realizace mnohých kulturních 

aktivit. 

Ředitel MKS upozornil, že existují i protichůdné názory a je nutné o tom ještě diskutovat, což 

členové KK nedoporučují. 

Hlasování: 

4-0-0 

KK doporučuje Radě města rozhodnout o zbudování zpevněné plochy před MKS ke 

kulturnímu i jinému využití. 

 

3. Různé 

Nebyl k projednání žádný bod. 

Úkoly: 

 

 

 

 

Zapsala:PaedDr. Ilona Slaninová  

Ověřil: Mario Kudela 


